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Abstract (en)
In a combustion chamber for gas turbines, a combination of premixing burners (10) with catalytically supported, preferably gas-operated burners
(20) is provided, the main combustion being carried out with the premixing burners. The premixing burners (10) and the catalytic burners (20) are
interchangeable. The catalytic burners (20) are provided with a outgoing-gas return (24, 26), the outgoing gas preferably being extracted from the
combustion chamber (25). The inlet of the combustion air for the catalytic burners is designed as a jet pump (24) which draws the outgoing gas out
of the combustion chamber (25). <IMAGE>

Abstract (de)
In einer Brennkammer für Gasturbinen ist eine Kombination von Vormischbrennern (10) mit katalytisch unterstützten, vorzugsweise gasbetriebenen
Brennern (20) vorgesehen, wobei die Hauptverbrennung mit den Vormischbrennern durchgeführt wird. Die Vormischbrenner (10) und die
katalytischen Brenner (20) sind austauschbar gestaltet. Die katalytischen Brenner (20) sind mit einer Abgasrückführung (24, 26) versehen, wobei
das Abgas vorzugsweise dem Brennraum (25) entnommen wird. Der Eintritt der Verbrennungsluft für die katalytischen Brenner ist als Strahlpumpe
(24) ausgebildet, welche das Abgas aus dem Brennraum (25) ansaugt. <IMAGE>
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